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  LAHOLMS KOMMUN PROTOKOLL   

  Ungdomsforum Campus Laholm, Musiksalen 

  Dnr KS 2024–82/10  2024-02-15 
  

  PROTOKOLL UNGDOMSFORUM 
 
Plats och tid  Musiksalen, Campus Laholm 240215, 10.00-12.00 

  
Ungdomar Nicolas Scheil, Osbecksgymnasiet 

Filip Arvidsson, Osbecksgymnasiet 

Tess Hagström, Osbecksgymnasiet 

Josefin Gustafsson, Osbecksgymnasiet 

Elin Bengtsson, Osbecksgymnasiet 

Olivia Lämpegård, Lagaholmsskolan 

Ebba Hellstrand, Lagaholmsskolan 

Laban Skog, Veingeskolan 

Jerry Nagy, Veingeskolan 

Alvar Jardelid, Veingeskolan 

Gustav Appelgren, Våxtorpsskolan 

Mattias Plichta, Våxtorpskolan 

Hilda Einarsson, Våxtorp 

 

Politiker Thor Gunnar Bjelland, ordförande samhällsbyggnadsnämnden  

Ove Bengtsson, ordförande kommunstyrelsen 

Kjell Henriksson, förste vice ordförande kommunstyrelsen 

Anita Fast, socialnämndens ordförande 

Åke Hantoft, barn- och ungdomsnämndens ordförande  

      
Övriga deltagande Chiara Dorto, ungdomsteamet 

Ander Einarsson, kommunchef 

Annika Kharraziha, kulturchef 

Patrik Johnsen Ahmliden, Ungilaholm  

Sofia Larsson, hållbarhetsstrateg (mellan kl.10.00-11.15) 

Daniel Liljedahl, Ungilaholm 

Mikaela Tärnås, lärare Lagaholmsskolan 

 

 
Ordförande  __________________________________ 

 Josefin Gustafsson, Osbecksgymnasiet 

 
Sekreterare                  __________________________________ 

 Daniel Liljedahl, Ungilaholm 

 
Justerande  __________________________________ ,  

  Nicolas Scheil, Osbecksgymnasiet



 
 
 

1. Mötet öppnas, presentationsrunda 

Thor Gunnar (TG) öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  
 

2. Val av mötesordförande, justerare + time keeper 
Josefine väljs till mötesordförande, Nicolas väljs till justerare och Elin väljs till time 
keeper. 

  

3. Godkännande av dagordning 
Mötet godkänner dagordningen.  

 

4. Genomgång av föregående protokoll 
Daniel går igenom föregående protokoll och mötet lägger det till handlingarna. Daniel 
frågar hur det har gått med deras elevkafé på Veingeskolan och Jerry svarar att de får ha 
det och Malin kvar till sommaren i alla fall. Anders Einarsson kommenterar att ha hörde 
intervjun på radio och var så imponerad över hur ni förde fram frågan.  
 
Sofia har skickat vidare resultatet från förra mötets workshop till Demokrati- och 
organisationsberedningens ordförande.  

 

5. Prioritering i 200 000 krs-processen 
Sofia inleder och berättar att det har kommit in 39 ansökningar för en summa på 
572 476 kr.  
 
Ungdomsforum delas in i två grupper som diskuterar prioriteringar.  
 
Grupperna lämnar över sina prioriteringar till Sofia efter 40 minuters diskussion. 
 

6. Aktuella ungdomsfrågor 
 

• Information från elevråden 
 

- Osbecksgymnasiet 
Det har pratats om duschdrapperier i Lagaholmshallarna.  

 

- Våxtorpsskolan 
De har fått duschdrapperier,  
 
Det har införts mobilförbud som ska sträcka sig över terminen och sedan utvärderas. 

 
- Veingeskolan  
Har inget att ta upp. 

  

• Övriga evenemang + info från Ungilaholm 
Ung i Laholm berättar om vad de erbjuder på sportlovet nästa vecka.  
 
Annika berättar även att det påbörjas ett arbete med att stötta föreningar i Knäred om 
att starta upp en fritidsgård där. 
 
Nya ferietjänster har skapats av Ung i Laholm, som bland annat kommunutvecklare. 
 
Ung i Laholm berättar även om Sandstockfestivalen som sker i sommar. 
 
Ni hittar all information på Instagram på ungilaholm. 
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7. Ungdomars frågor till politiken 
Ungdomarna frågar Åke om hur det blir med duschbåsen. Åke Hantoft berättar för 
ungdomsforum om duschbåsen kopplat till skolorna. Mats Altemyr har varit ute och kollat 
upp kostnaderna för detta. Kostanden för det som gjorts i Våxtorp blev 50 000 kr. I 
Lagaholmshallen skulle kostanden bli 100 000 kr- 150 000 kr. Sammanlagt för skolorna 
de tittat på kostar ca 450 000 kr. Detta ska bli av, det ska bara beställas av Mats Altemyr. 

 

8. Politikernas frågor till ungdomsforum 
Åke frågar vad ungdomarna tycker om att kommunen ska lägga ner två grundskolor i 
kommunen. Ungdomarna ställer lite följdfrågor kring det mer praktiska över vilka årskurser 
och var dem ska gå i stället. 

 
9. Eventuella ansökningar om idépengar 

3 ansökningar har inkommit, 2 av dem blev godkända medan 1 av dem blev det inte. 
 
Isabergsresan på sportlovet och Kul i Hallen godkändes medan Paintball-ansökan inte 
godkändes. 
 
Idépengar för unga delas ut till ungdomar på högstadiet och gymnasiet som vill göra 
aktiviteter för andra unga på fritiden. Den är enkelt att söka, via en e-tjänst som kan hittar 
på www.laholm.se och ansökningarna diskuteras på Ungdomsforum innan beslut.   

 
10. Övriga frågor 

Ungdomarna frågar varför man inte får praktisera i kommunhuset? Anders Einarsson ska 
kolla upp om det går att lösa. 

 

11. Mötet avslutas 
Josefine avslutar mötet och tackar för idag.  

http://www.laholm.se/

